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Abstract

        
The article reports on a case which appeared as though two tunnel syndromes were present simultaneously, namely, the cubital and the carpal tunnel syndromes. Thorough electrophysiological examination revealed, however, that this simulated pattern was due to the presence of an anastomosis after Martin-Gruber. Three months after surgery the patient was free from symptoms. Intraoperative neurography had established the compression and its resolution. Anastomosis of Riche-Canieu was an additional, secondary finding.


      
        
Zusammenfassung

        
Es wird ein als doppeltes Tunnelsyndrom anmutender Fall bekanntgegeben. Die eingehende elektrophysiologische Untersuchung ergab, daß das trügerische klinische Bild durch eine Martin-Grubersche Anastomose verursacht war. Drei Monate nach der durchgeführten Operation wurde der Patient beschwerdefrei. Die Kompression und ihre Lösung wurden mittels intraoperativer Neurographie erwiesen. Als Nebenbefund wurde auch noch eine Riche-Cannieusche Anastomose aufgedeckt.
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